

**reward-U Conversion 兌換 reward-U 積分**

Item No. 禮品編號	Card Type 持卡類別		Conversion Rate 兌換率	Minimum reward-U Points Required per Conversion 每次最少兌換之reward-U積分
8201	Registered for BEA Mileage Reward 已登記BEA 飛行里數獎賞	BEA World MasterCard 東亞銀行World萬事達卡	1 Bonus Point獎分 = 1 reward-U point積分	10,000 reward-U points積分 <b>Handling fee waiver 豁免手續費</b>
8202		BEA Flyer World MasterCard 東亞銀行Flyer World萬事達卡		
8300	Other Credit Cards 其他信用卡		2 Bonus Points獎分 = 1 reward-U point積分	

**Remarks 註：**

- A maximum of 2 credit cards can be combined and all combined credit cards must have "registered for BEA Mileage Reward" or all must be of the card type of "Other Credit Card".
  - The reward-U points conversion handling fee waiver and the pooling of Bonus Points are not applicable to credit cards issued by BEA China.
  - Cardholders must convert Bonus Points for a minimum of 10,000 reward-U points in multiples of 1,000 reward-U points each time. If the number of Bonus Points is insufficient for conversion to 1,000 reward-U points of a multiple thereof, BEA reserves the right to adjust the number of Bonus Points redeemed in connection with said conversion at any time with appropriate notice.
  - The required Bonus Points will be deducted from the relevant credit card account within 3 working days after redemption/conversion. reward-U points will be credited directly to the cardholder's reward-U account within 7-14 working days from the date of conversion and no separate notification will be issued.
  - Terms and conditions of reward-U apply.
  - The Bonus Gallery terms and conditions apply. Please refer to the enclosed Terms and Conditions for details.
- 持卡人可合併使用最多2張東亞銀行信用卡，而合併的信用卡均須為「已登記BEA飛行里數獎賞」之卡類或均為「其他信用卡」之類別。
  - 豁免兌換reward-U積分之手續費優惠及合併獎分不適用於東亞中國簽發之信用卡。
  - 持卡人每次須最少兌換10,000 reward-U積分。每次兌換必須以1,000 reward-U積分或其倍數為單位。如獎分不足以兌換1,000 reward-U積分或其倍數之積分，本行保留權利隨時調整有關兌換所需之獎分，並作出適當的通知。
  - 所需獎分將於兌換後3個工作天內於有關信用卡賬戶內扣除。reward-U積分將於兌換後7至14個工作天內直接存入持卡人之reward-U會員賬戶，本行不會另作通知。
  - 須受reward-U條款及細則約束。
  - 須受「分分獎賞集」之條款及細則約束。詳情請參閱隨附之條款及細則。

### **Bonus Point Conversion to reward-U Point Terms and Conditions:**

1. The Cardholder must be a reward-U member in order to convert his/her Bonus Points to reward-U points. Cardholders can register for reward-U membership free of charge at [www.reward-u.com](http://www.reward-u.com), where more information can also be found.
2. The Cardholder and the reward-U member must be the same person, and both BEA Credit Card account and reward-U account must have been registered to use the same name and number on his/her HKID or passport. Bonus Points earned and converted into reward-U points cannot be credited to the account of another reward-U member.
3. reward-U points will be credited directly to the Cardholder's reward-U account within 7-14 working days from the date of conversion. No separate notification will be issued.
4. Unless otherwise specified, reward-U points are valid for 3 years from the date of conversion.
5. No cancellations or amendments are allowed once Bonus Points have been converted into reward-U points.
6. BEA assumes no responsibility for reward-U points converted to under this offer or for the actions of any participating airline in connection with its travel reward programme or otherwise.
7. All questions and/or disputes regarding a Cardholder's eligibility to convert Bonus Points under this offer or to join reward-U shall be decided solely by BEA and reward-U respectively.
8. The terms and conditions of the Bonus Gallery Programme shall apply in conjunction with these Terms and Conditions.
9. BEA and reward-U reserve the sole right to vary or cancel this offer and/or amend or alter these Terms and Conditions at any time with appropriate notice. In the event of any dispute, the decision of BEA and reward-U shall be final and conclusive.

### **兌換reward-U 積分之條款及細則：**

1. 持卡人必須為reward-U會員方可以其獎分兌換reward-U積分。持卡人可透過網址[www.reward-u.com](http://www.reward-u.com)免費申請成為reward-U會員或查詢詳情。
2. 持卡人及reward-U會員須為同一人，而其東亞銀行信用卡賬戶及reward-U會員賬戶均須以相同的香港身份證或護照上的姓名及號碼登記。其以賺取之獎分所兌換之reward-U積分不可記入其他reward-U會員之賬戶內。
3. reward-U積分將於兌換後7至14個工作天內直接存入持卡人之reward-U會員賬戶。本行不會另作通知。
4. reward-U積分之有效期為兌換日起3年，除非另有說明。
5. 獎分一經兌換為reward-U積分，均不得取消或更改。
6. 對於此優惠下兌換之reward-U積分，或任何參與航空公司就其飛行優惠計劃採取的任何行動，本行概不承擔任何責任。
7. 對於一切有關於此優惠下兌換獎分為reward-U積分的持卡人資格及reward-U會員資格之問題及/或爭議，本行及reward-U分別保留最終決定權。
8. 此等條款及細則與「分分獎賞集」之條款及細則同時適用。
9. 本行及reward-U保留隨時更改或取消此優惠及/或修改或修訂此等條款及細則之權利，並作出適當的通知。如有任何爭議，本行及reward-U所作的決定為最終及不可推翻。

# "Bonus Gallery" Redemption Form 「分分獎賞集」禮品換領表格



## 3608 6038

1. Please avoid sending duplicate redemption forms to prevent double handling.  
請勿雙重遞交表格，以免重複處理。
2. Only fax application will be accepted.  
只接受經傳真遞交之禮品換領申請。

### Cardholder's Information 持卡人資料 (Please use BLOCK LETTERS to fill in this section 此欄必須以英文正楷填寫)

Cardholder's Name 持卡人姓名：\_\_\_\_\_ Daytime Contact No. 日間聯絡電話：\_\_\_\_\_

(The name embossed on your Credit Card 須為編印於信用卡上之姓名)

Please deduct the required Bonus Points for my requested reward-U points from my specified BEA Credit Card account(s).  
請由本人下列東亞銀行信用卡賬戶扣除換領之reward-U積分所需之全部獎分。

1. [ ] [ ] [ ] [ ] - [ ] [ ] [ ] [ ] - [ ] [ ] [ ] [ ] - [ ] [ ] [ ] [ ] Expiry Date 有效日期至： [ ] [ ] M月 [ ] [ ] Y年

2. [ ] [ ] [ ] [ ] - [ ] [ ] [ ] [ ] - [ ] [ ] [ ] [ ] - [ ] [ ] [ ] [ ] Expiry Date 有效日期至： [ ] [ ] M月 [ ] [ ] Y年

**Remark 註：** The Bonus Points required to redeem a gift will be deducted from the cardholder's credit cards based on the order that the account numbers are inputted.  
換領禮品所需之獎分將按信用卡賬戶之輸入次序從獎分結餘中扣除。

### reward-U Conversion 兌換reward-U積分

reward-U membership no. 會員號碼： [ ] \*

Family name (姓)：\_\_\_\_\_ First name (名)：\_\_\_\_\_

(Name registered at your reward-U account. 登記reward-U會員賬戶之姓名)

\* The cardholder and reward-U member must be the same person. Bonus Points earned cannot be converted to the account of another reward-U member. 持卡人及reward-U會員須為同一人。獎分兌換不適用於他人之reward-U會員賬戶。

If you are not already a reward-U member, you can join now for free at [www.reward-u.com](http://www.reward-u.com). 如你尚未成為reward-U會員，可於[www.reward-u.com](http://www.reward-u.com)免費登記。

**Each conversion unit should be a multiple of 1,000 reward-U points 必須以1,000 reward-U積分或其倍數之積分為兌換單位**

Card Type 卡類	Item No. 禮品編號	Minimum reward-U Points Required per Conversion 每次最少兌換之reward-U積分	Total reward-U points 總兌換reward-U積分 (minimum 最低10,000 reward-U points積分)	Total Bonus Points Required 所需獎分總數
Registered for BEA Mileage Reward 已登記BEA飛行里數獎賞	BEA World MasterCard 東亞銀行World萬事達卡	8201	10,000 reward-U points 積分	
	BEA Flyer World MasterCard 東亞銀行Flyer World萬事達卡	8202	Handling fee waiver 豁免手續費	
Other Credit Cards 其他信用卡	8300			
Total 總數：				

I have read and fully understand the terms and conditions of the Bonus Gallery Programme and agree to be bound by them.  
本人已閱讀並清楚明白「分分獎賞集」之條款及細則並同意受該條款及細則約束。

X  
Cardholder's Signature 持卡人簽署  
(Signature should correspond to the specimen on record at the Bank 須與信用卡賬戶記錄上之簽署式樣相符)

Date 日期 \_\_\_\_\_